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Poprvé jsme s sešli  18.9.2012. Zvolili jsme si novou předsedkyni, kterou se stala Lenka Poppeová, 

seznámili jsme se zástupci ze strany učitelů a stanovili si, kdy se budeme setkávat. Parlament se tak 

schází každé úterý o velké přestávce v jazykové učebně. V prvním pololetí jsme toho v celku dost 

zvládli. Prosadili jsme si některé své návrhy (např.: zrcadlo na dívčích toaletách, projektový den: 

Mezinárodní vánoce, Sv. Valentýn). Aktuální návrh je oprava školního rozhlasu, na čemž vedení školy 

pracuje. Všechno se nám povedlo podle našich představ a jsme za to rádi. A co chystáme v dalším 

pololetí? Tak to se nechte sami překvapit. 


